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Αρ. Τσιπλάκος: Θα χάσουμε 
1,8 τρισ. δρχ. από to Γ  ΚΠΣ

ΜΕΡΟΣ 205ον

Ο μήνας Νοέμβριος του 
2001, με νέο «τσάρο» 
στο τιμόνι της Οικονομί

ας τον κ. Νικ. χριστοδουλάκη, 
πέρα από την προετοιμασία του 
Προϋπολογισμού του 2002, πα
ρουσίασε ιδιαίτερο ενδιαφέρον 
από τις πρώτες ημέρες. Το πρώ
το θέμα ήταν η επιχειρηθείσα τό
τε συγχώνευση της Εθνικής Τρα- 
πέζης με την Alpha Bank.

Το δεύτερο θέμα ήταν ότι η κα
τάσταση στην απορρόφηση των 
κοινοτικών πόρων του Γ  ΚΠΣ εξε
λισσόταν αρνητικό. Όσον αφορά το 
θέμα της πρότασης για συγχώνευ
ση της Εθνικής Τραπέζης με την 
Alpha Bank, εξέλιξη που ευνοούσε 
η κυβέρνηση Σημίτη, στις αρχές Νο
εμβρίου οι δύο διοικήσεις των τρα
πεζών μελετούσαν την επόμενη 
ημέρα της συγχώνευσης, καθώς θα 
προέκυπτε μια νέα τράπεζα με 
ενεργητικό 24 τρισ. δρχ. και σύνο
λο χορηγήσεων 9,2 τρισ. δρχ., αλ
λά και προσωπικό 25.000 ατόμων, 
για ένα μέρος του οποίου προβλε- 
πόταν να υπάρξει «εθελούσια έξο
δος», ώστε ο αριθμός να μειωνόταν 
στα επίπεδα που θα έκρινε η νέα 
διοίκηση της ενοποιημένης τράπε
ζας. Ωστόσο όμως, όπως είναι γνω
στό, λίγο αργότερα η προσπάθεια 
αυτής της συγχώνευσης ναυάγη
σε, καθώς οι διοικήσεις των δύο 
τραπεζών δεν συμφώνησαν στον 
τρόπο διοίκησης της καινούργιας 
τράπεζας.

Τσιπλάκος: Θα χάσουμε 
κοινοτικά κονδύλια

Το δεύτερο ζήτημα αναφερόταν 
στην πορεία της απορρόφησης των 
κοινοτικών πόρων του Γ  ΚΠΣ, το 
οποίο είχε ήδη επισημανθεί από 
τον Ιούλιο από τον ΣΥΝ, τη Ν.Δ. και 
τους παραγωγικούς φορείς. Έτσι 
στις 2 Νοεμβρίου 2001, ο τότε βου
λευτής Βοιωτίας της Ν.Δ. και πρόε
δρος της Επιτροπής Παρακολούθη
σης του Γ  ΚΠΣ της Νέας Δημοκρα
τίας κ. Αρ. Τσιπλάκος, κατά τη συζή
τηση επί του προσχεδίου του Προϋ
πολογισμού του 2002 στη Βουλή, 
αποκάλυψε ότι «η υστέρηση αξιο-

ποιήσεως κοινοτικών πόρων του Γ  
Κοινοτικού Πλαισίου Στήριξης (Γ 
ΚΠΣ) στο τέλος του 2002 θα δια
μορφωθεί στο ποσό του 1,8 τρισ. 
δρχ. και δεν απέκλεισε και το ενδε
χόμενο η χώρα μας να χάσει σημα
ντικά ποσά από τη δωρεάν κοινοτι
κή χρηματοδότηση!

Ειδικότερα, ο κ. Τσιπλάκος, με
ταξύ άλλων, υπογράμμισε και τα 
εξής:

«Οι δεσμεύσεις που έχουμε ανα- 
λάβει στο πλαίσιο του Γ  ΚΠΣ, σύμ
φωνα με το χρονοδιάγραμμα υλο- 
ποιήσεώς του, είναι η κατασκευή 
έργων, μέχρι τέλους του 2002, συ
νολικής δαπάνης 5,5 τρισ. δρχ.

Τα προβλεπόμενα όμως ποσά 
στο Σχέδιο Προϋπολογισμού για 
εκτέλεση έργων του Γ' ΚΠΣ, στην 
περίοδο αυτή, είναι μόνο 3,7 τρισ. 
δρχ. Δηλαδή η κυβέρνηση παραδέ
χεται επίσημα ότι στόχος της είναι, 
στο τέλος του 2002,να έχει υστέ
ρηση αξιοποιήσεως κοινοτικών πό
ρων της τάξεως του 1,8 τρισ. 
δρχ.». Τούτο οφείλεται, πρόσθεσε 
ο κ. Τσιπλάκος, «και στο γεγονός 
ότι χάθηκαν δύο χρόνια από την 
περίοδο του Γ  ΚΠΣ, που, τελικά, 
ήταν 2 τρισ. δρχ. Ακριβώς, δηλα
δή, όσα είχαμε προβλέψει από το 
1998, όταν η κυβέρνησή μας κατη
γορούσε για κινδυνολογία. Υστε
ρα από όλα αυτά», κατέληξε ο κ. 
Τσιπλάκος, «και αν λάβουμε 
υπόψη την αυστηρότητα των νέων 
κανονισμών, που δεν επιτρέπουν 
απεριόριστη μεταφορά αδιάθετων 
πόρων στα επόμενα χρόνια, όπως 
επίσης και τις επιτακτικές ανάγκες 
εκτελέσεως των Ολυμπιακών έρ
γων, που δεν χρηματοδοτούνται 
από το Γ  ΚΠΣ, τότε διαπιστώνουμε 
τα προβλήματα που υπάρχουν 
στον σημαντικό αυτό τομέα της 
αξιοποιήσεως των κοινοτικών πό
ρων και τα αδιέξοδα, στα οποία 
μας οδηγεί η σημερινή κυβέρνη
ση»!

Αλογοσκούφης: Αναλυτικά 
στοιχεία για τα χρέη - δαπάνες

Στο μεταξύ, και επειδή επέκειτο 
η κατάθεση του Προϋπολογισμού 
του 2002 και ακόμη δεν υπήρξε κα
θαρή εικόνα σχετικά το πραγματικό 
ύψος του δημόσιου χρέους, ο τότε 
υπεύθυνος του τομέα της Οικονο-
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μίας της Ν.Δ, υπό την ιδιότητα του 
συντονιστή της Διαρκούς Επιτρο
πής Οικονομικών υποθέσων της 
Βουλής, βουλευτής της Ν.Δ. Γ. Αλο- 
γοσκούφης, στις 13 Νοεμβρίου 
2001 κατέθεσε ερώτηση, με την 
οποία καλούσε τον νέο υπουργό 
Οικονομίας και Οικονομικών κ. Νικ. 
Χριστοδουλάκη να καταθέσει στη 
Βουλή αναλυτικά στοιχεία για τις 
υποχρεώσεις του Δημοσίου, που 
δεν εμφανίζονταν στο επίσημο δη
μόσιο χρέος, από προμέτοχα επιχει
ρήσεων. Ειδικότερα ο κ. Χριστο- 
δουλάκης εκαλείτο να καταθέσει 
στη Βουλή στοιχεία για τα ποσά 
που αντιπροσώπευαν τα προμέτο
χα του OTE, των ΕΛ.ΠΕ., του Ταμεί
ου Παρακαταθηκών και Δανείων, 
των Ελληνικών Τουριστικών Ακι
νήτων, τα προέσοδα των κρατι
κών λαχείων και τα αγρομέτοχα 
από το 1998 έως και το 2001, κα
τά έτος, καθώς και τις ημερομη
νίες έκδοσης και λήξης για καθέ
να από τα προμέτοχα αυτά. Επί
σης, ο κ. Αλογοσκούφης είχε 
ζητήσει να κατατεθούν στη 
Βουλή και αναλυτικά στοι
χεία για τις οποιεσδήποτε 
ρυθμίσεις τόκων που δεν 
είχαν εμφανισθεί στον 
κρατικό προϋπολογισμό 
από το 1995 μέχρι και το 
έτος 2001 κατά έτος!

Ο προϋπολογισμός 
του 2002

0 Προϋπολογισμός 
του 2002 κατατέθηκε 
στη Βουλή στις 21 Νο
εμβρίου 2001 και 
προέβλεπε αυστη
ρή εισοδηματική 
πολιτική, αύξηση 
της φορολογίας 
κατά 688 δισ. 
δρχ., ενώ η εμμο 
νή του στην «αρχή» 
των λογιστικών τεχνα
σμάτων για να αποκρυβεί 
το πραγματικό έλλειμμα 
και πάλι κυριαρχούσε! Για 
παράδειγμα πολλές δαπά
νες του Δημοσίου δεν κα

ταγράφονταν ως έλλειμμα, αλλά 
αύξαναν το δημόσιο χρέος, με απο
τέλεσμα να περιορίζονται τα περι
θώρια για την άσκηση μιας σημαντι
κής κλίμακας πολιτικής κοινωνικών 
παροχών και μείωσης του φορολο
γικού βάρους. Μάλιστα, ο τότε 
υπουργός Οικονομίας και οικονομι
κών κ. Χριστοδουλάκης είχε ανα
κοινώσει ότι το 2002 θα μειωνόταν 
κατά 230 δισ. τα έσοδα από την
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άμεση φορολογία, πλην όμως η μεί
ωση αυτή ήταν ελάχιστη, αν αναλο- 
γισθεί κανείς τη φορολογική λαίλα
πα των προηγουμένων ετών. Μάλι
στα, στις 21 Νοεμβρίου 2001 είχε 
δημοσιοποιηθεί και έκθεση του 
ΔΝΤ σχετικά με την επικείμενη 
συγχώνευση της Εθνικής με την 
Alpha Bank, η οποία αναφερόταν 
στο φορολογικό κομμάτι του 
Προϋπολογισμού του 2002 και 
έλεγε ότι «σε σχέση με τη μεγάλη 
αύξηση της φορολογίας που ση
μειώθηκε τα προηγούμενα χρόνια, 
τα μέτρα μείωσης της φορολογίας 
για νοικοκυριά και επιχειρήσεις 
ύψους 230 δισ. δρχ. που είχε ανα
κοινώσει η κυβέρνηση Σημίτη για 

το 2002 ήταν πολύ λίγα»! Επίσης, 
από τα στοιχεία του Προϋπολογι
σμού του 2002 δεν αναφέρονταν 
αναλυτικά στοιχεία για τα ποσά 
που διέθεσε η ΔΕΚΑ το 2000 για 
αγορά μετοχών, κατά τις παρεμ
βάσεις της στο Χρηματιστήριο!
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